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Welke items komen er wat ons betreft aan bod (wij overleggen dit weekend nog intern mochten er 
nog punten bijkomen): 
  
Deze items meld ik ook al aan de griffier zodat de raad vooraf op de hoogte kan worden gesteld: 
  
  
-1- Zienswijze (bekend) 
        Onze vragen:  
                Welke zienswijzen hebben de buurgemeenten ingediend? 
             
                 Ons verzoek: niet meer 'solo' optrekken maar in gezamenlijk verband en het pro-actief (laten) 
afstemmen van ons aller gezondheidsbelang 
                 want giftige gassen, dampen, fijnstof verspreiden zich over een zeer groot gebied. Belang 
volksgezondheid.   
  
                ARBO onderzoek personeel (vrijwillig;  ivm inademen kwik etc.) > bloedproeven voor 
medewerkers op vrijwillige basis. 
         
  -2- Handhaving: ivm huidige emissies/uitstoot willen wij dat dit zo spoedig mogelijk wordt vastgesteld, 
eventueel het (laten) stilleggen van de productie 
        (Dus niet maanden wachten maar kordaat (laten) optreden = NU. 
  
        Tijdens de raadsinformatie-avond hebben wij al de raad 'voorgerekend' dat de fijnstofemissie meer 
dan het dubbele van de vergunde norm was. 
        Hierover werden ons (...) kritische vragen gesteld terwijl die juist door OZHZ en door de 
controlerend ambtenaar van GS al lang gesteld hadden moeten worden. 
        Zij zijn daarin dus nalatig geweest. 
  
        Inschakelen Inspectie SZW, ARBO 
  
  
-3- Klachtenprocedure 
  
        - Opvragen totale overzicht meldingen/acties over periode 2008-2012: welke klachten waren en en 
wat is er concreet mee gebeurd? 
        - Jaarverslagen OZHZ 2007* - 2012 
  
        - Prioriteitenstelling OZHZ: NEDSTAAL eerst; niet alleen 'kleine bedrijven' ... 
  
-4- Onderzoek naar verwerking kassensloop 
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        Ons is gemeld dat er grotere hoeveelheden kassenstaal (van gesloopte kassen) met asbesthoudend 
bitumenkit 
        is verwerkt bij Nedstaal. Verzoek tot (indien nodig) justitieel onderzoek hiernaar; op korte termijn. 
  
-5- Onderzoek naar 'Pan inbranden' 
  
        Nedstaal is 'pannen aan het inbranden' en hierbij komen bitumineuze gassen vrij en het veroorzaakt 
stank 
        Is hiervoor vergunning? 
        Wij willen dat deze gassen en dampen goed afgezogen en gefilterd worden zodat de stank overlast 
verdwijnt 
  
-6- Stankoverlast algemeen 
  
        Welke gassen en dampen (chemische samenstelling) komen vrij en waardoor? 
        Eis: op korte termijn oplossing hiervan want dit speelt al meer dan 1 jaar en er verbetert niets. 
  
                Onafhankelijke vaststelling van: alle emissies; herkomst (waardoor); volumes (hoeveel in 
werkelijkheid) en oplossing ervan (afvangen etc. 
                    Dus niet door de OZHZ! 
  
-7- Incident 2007*: transformatorhuisbrand 
  
            Ons is bekend geworden/gemeld dat bij deze zeer grote brand asbest is vrijgekomen hetgeen 
NIET is gemeld. 
            Dan is ook de sanering zonder de juiste voorzorgsmaatregelen genomen. 
            Verzoek tot deskundig (zo nodig justitieel) onderzoek naar overtredingen. 
             Wat heeft OZHZ gedaan in deze? 
  
-8- Communicatie Nedstaal - gemeente - OZHZ* > van niet-communiceren naar Pro Actieve 
Communicatie 
  
        Aansluitend op ons verzoek met klem naar Nedstaal tijdens de informatie avonden: het verzoek aan 

de gemeente om een Pro Actieve Communicatie door Nedstaal 
        Als er overlast wordt verwacht MOET NEDSTAAL dit vooraf aan de gemeente (specifieke 
ambtenaar) melden die dat dan direct op een speciale webpagina 
        van Alblasserdam meldt. 
  
        Idem: website vermelding door OZHZ of opvolger van ALLE KLACHTEN mbt Nedstaal en hun 
follow up > wat gebeurt ermee? 
     
  
-9- Andere controle instantie dan huidige OZHZ: ('OZHZ van dossier af' gezien fouten etc.) > 
Gemeente moet overleggen met GS. 
  
-10- Nieuwe Omgevingsvergunning Nedstaal: Prioriteit: Pro Actieve (advies)rol gemeente 
Alblasserdam en omliggende gemeenten 
  
                Prioriteiten > Alle gaten in de vergunning dichten! 
                Planning > niet maanden durend en niet 'met jaren uitstel' zoals nu. Dat spreekt voor zich 
                Door ONAFHANKELIJKE en TER ZAKE DESKUNDIGE instantie. 
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-11- WVTTK: Wat verder ter tafel komt (rondvraag door leden Actiecomite) 
  
  
Dit ten aanzien van onze 'agendapunten' voor het inspreekrecht. 
  
  
Aantal Zienswijzen 
  
Voor het aantal zienswijzen heb ik zojuist (13.25 uur) contact gehad met de OZHZ. 
'Het komt bij de administratie binnen en zij hebben nog geen beeld; pas aanstaande week (....) geven wij 
daar bericht over. 
  
Wij gaan ervan uit op basis van het bestaande beeld dat het er meer dan 100 worden. 
Zodra ik het weet zullen wij het mailen. Ik heb er tot gisteren zelf al meer dan 35 voorbij zien komen 
(excl. de mensen die het zelf insturen) 
uit Alblasserdam. 
  
En wij krijgen zelfs het aanbod van mensen die willen meebetalen als een gang naar de rechter nodig is. 
  
Handtekeningen 
  
Er zijn ca. 2.000 handtekeningen opgehaald. Deze zullen inderdaad aan Bert Blase worden overhandigd. 
  
Vanzelfsprekend verwachten wij 'een volle publiekstribune' ....! Wij vragen aan mensen die willen komen 
om zich aan te melden via de griffier. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Comite Asbest Nedstaal Nee 
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